

《单词百科:seafaring是什么意思?seafaring怎么发音?seafaring的解释和用法》

英语单词seafaring是什么意思?seafaring怎么读?seafaring怎么发音?简答网为您整理了seafaring的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



seafaring怎么读

seafaring的读音:[' si:fe ə r ɪ ŋ]

seafaring的意思

1、adj.航海的, 水上的;

seafaring的近义词

1、**marine** adj.海洋的;海产的;海军的;海船的;

2、**maritime** adj.海的;海事的;海运的;船舶的;

3、 **nautical** adj.海上的, 航海的;船舶的;海员的, 水手的;

4、 **naval** adj. (有) 海军的, 军舰的, 船的;

5、 **navigation** n.航行 (学) ;航海 (术) ;海上交通;

seafaring的双语例句

1、 A private yacht is a must for seafaring billionaires.

私人游艇属于那些深爱大海的亿万富翁.

2、 Her former consort, I understand, was a seafaring man.

我了解到, 她的前夫原来是一位航海的人.

3、 " A seafaring visitor will talk about Japan , Which waters and mists conceal beyond approach ; "

海客谈瀛洲,烟涛微茫信难求.

4、 Your reason and your passion are the rudder and the sails of your seafaring soul.

你们的理性与热情,是你们航行中的灵魂的舵与帆.

5、 He waited for these strong words to sink into the hearts of his seafaring companions.

他等待着,让同舟共济的旅伴们细细捉摸这几句沉甸甸的话的含义.

6、 a seafaring nation

航海民族

7、 The Lebanese were a seafaring people.

黎巴嫩人曾是一个航海民族。

8、 ...a seafaring vessel.

航海船

9、 He had sole jurisdiction in maritime and seafaring causes.

他对海商案件拥有专属管辖权.

10、 That form of male vanity is by no means absent from the seafaring tribe today.

这种形式的强烈虚荣心在现代化航海为业的民族中也决能免除.

11、 The product was always the same, one hundred dollars, and he decided was better than seafaring.

乘积总是一样:一百元.于是他肯定那要比出海强多了.

12、 The world market so that business, seafaring and land transport has been a big development.

世界市场使商业、航海业和陆路交通得到了大的发展.

13、 Britain has always been a seafaring nation.

英国一直是一个航海的民族.

14、 It's the jolly times on shore that appeal to me, as much as any seafaring.

现在是岸上活动的大好时机,岸上生活吸引着我,就象海上生活强烈地吸引我一样.

15、 You reason and your passion are the rudder and the sails of your seafaring soul.

你们的理性与热情是你们远航的灵魂之舵与帆.

16、 Today, people always obedient historian's argument that it was seen as a great seafaring explorers period.

今天,人们总是顺从历史学家的说法,把那看作是航海探险的伟大时期.

17、 Seafarers on such a register or list should have priority of engagement for seafaring.

此种登记册或名单上的海员应优先受雇出海工作.

18、 The Lebanese were a seafaring people.

黎巴嫩人曾是一个航海民族.

以上是简答网为您整理的seafaring怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助. 查看更多关

于seafaring的用法
、seafaring的释义、seafaring的相关
详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/seafaring>

